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Puţine zile au trecut de la informaţia despre situaţia economică dezastruoasă a majorităţii
televiziunilor de ştiri. Sărăcuţele, în 2014 au cam ieşit în pierdere…Nu văd de ce în alţi ani să fi
avut profit. Cine doreşte să se informeze mai bine despre banii aruncaţi în vânt de televiziuni, o
poate face AICI .            Ştiri sunt de toate felurile, pe toate canalele tv care sunt
specializate(?) în aşa ceva. Dacă restrâng paleta de informaţii pe care le putem vedea zi de zi
doar la cele sportive, constatarea pe care o pot face este că în afară de fotbal şi tenis, altceva
nu mai există pe lumea asta. Dacă nu-i sezon de fotbal, nicio problemă! Se pot face ştiri despre
vacanţele fotbaliştilor sau ale conducătorilor de cluburi. Dacă şi subiectele astea se termină, ne
sunt prezentate  ştiri de ultimă oră despre nevestele sau amantele prea băgaţilor în seamă.
Acum avem posibilitatea să vedem alternativ ştiri din fotbal cu ştiri din tenis. Sigur, avem câteva
domnişoare care joacă tenis foarte bine şi prestaţiile lor îi încântă pe toţi românii. Îi încântă, sau
îi dezamăgesc, aşa cum a fost la Roland Garros…               Dacă tot am
adus vorba despre fotbal, un exemplu proaspăt de meci anost a fost Irlanda de Nord-România,
încheiat cu un rezultat destul de acceptabil pentru noi. Se pare că zicala străveche dar valabilă
şi azi, „Prost să fii, noroc să ai”, are în fotbal altă formă: „prost să joci, noroc să ai” (cu
Tătăruşanu...)
 
   
 
  Sigur că televiziunile ne dau doar ştiri adevărate, din lumea mondenă, a evenimentelor
planetare, de genul „care cu care”, „cine cu cine s-a certat (sau s-a împăcat)”, „ce rochie a
purtat X la evenimentul Y”, şi altele pe aceeaşi temă. Cu toate  acestea, în lumea sportului se
întâmplă şi alte evenimente, trecute cu vederea prea uşor de  televiziuni.
 
   
 
  
Câţi dintre dvs. aţi aflat despre excepţionalul rezultat sportiv românesc la Campionatele
Europene de Cadeţi şi Juniori de Karate-Do disputate în Belgia, unde România noastră
fotbalistică şi tenisistică a ieşit PRIMA dintre cele 24 ţări participante?
 
   
 
  Mă uit la tabelul cu medalii. 
Avem în total 79, cele mai multe. De aur sunt 29, adică cele mai multe. La argint şi la
bronz, tot România are cele mai multe medalii! Felicitări sportivilor şi antrenorilor lor! 
În sportul românesc pare să se fi întâmplat o adevărată minune cu asemenea rezultate
magnifice. Pare…Sunt cazuri în care „minunea” înseamnă o muncă extraordinar de mare şi de
susţinută. 
 
   
 
  Numele celor care au venit din Belgia cu medalii nu sunt cunoscute. Premiaţii români la WUKF
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au vârste intre 6 şi 20 de ani. N-au maşini de lux, n-au făcut parte niciodată din vreo echipă de
vedete închipuite, n-au semnat contracte pe bani mulţi pe 2-3 sezoane, nu-şi schimbă
antrenorul personal de mai multe ori pe an. Merg de mai multe ori pe săptămână şi se
antrenează din plăcerea lor, neavând timp sa viseze la avantajele materiale la care alte sporturi
(cel puţin două...) le-ar fi dat dreptul. 
 
   
 
  Să ne gândim la ei, la munca lor şi să nu trecem indiferenţi peste rezultatele recent obţinute. Ei
fac glorie României şi apoi merg modeşti şi dornici s-o ia de la capăt cu antrenamentele.
 
   
 
  Pot accepta ideea că ştirile fără „picanterii” pot fi plictisitoare. Ştirile sportive doar despre fotbal
şi tenis sunt şi ele, la rându-le, plictisitoare. Cine ne ajută să ieşim din indiferenţă?
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